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hagut tracte de favor a ningú, però s’assabentarà per si 
fora així.

El Sr. Zaragozà Julián diu que li pareix correcte el que ha 
dit el Sr. Alcalde, perquè el que te que anar al nivell de la 
casa és el brancal i no el carrer.

El Sr. Viol diu que en les fotografies que hi ha a l’informe 
tècnic es veu molt clar i que creu que el Sr. Salvador és la 
persona més beneficada per l’obra, ja que és l’únic que 
pot entrar a peu pla i pareix que en la reclamació demana 
un graó; i si es farà així els llambordes quedarien per 
damunt, cosa que els tècnics no veien bé. Que abans el 
carrer anava més alt que ara i al Sr. Salvador li era més 
difícil entrar.

El Sr. Zaragozà Julián diu que cal mirar per a solucionar 
l’assumpte.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que en la vorera  de davant 
s’ha fet millor, i també es podria haver fet en esta, perquè 
a un altre veí li han restat menys desnivell.

7é.- ApROVACIÓ D’ORDENANÇA REGULADORA 
DE L’ADmINISTRACIÓ ELECTRÒNICA.- S’adona 
al ple de l’ordenança reguladora de l’administració 
electrònica a la fi de regular les actuacions i procediments 
administratius en les quals s’utilitzen tècniques i mitjans 
electrònics, informàtics i  telemàtics per l’ajuntament.

Sotmessa a votació, per unanimitat s’acorda:

1/ Aprovar l’esmentada ordenança. 
2/ Sotmetre l’acord a informació pública per termini de 
trenta dies hàbils mitjançant anunci en el Butlletí Oficial 
de la Província i al tauler municipal d’anuncis.
3/ Que en el cas que en l’esmentat termini no es 
presentaren reclamacions se  considere definitiu aquest 
acord i es publique el text complert.

 
8é.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA 
DE RENUNCIA AL pLA D’INSTAL·LACIONS 
ESpORTIVES 2008-2015.- S’adona al Ple del decret 
d’alcaldia 164/2010 pel qual es renuncia a l’obra inclosa 
al pla d’instal·lacions esportives i es proposa al ple la 
seua ratificació.

El Sr. Alcalde llig:

La subvenció del pla d’esports va ser demanada en 
un primer moment per la corporació anterior presidida 
per en Miguel Zaragozà. En aquells moments es va 
demanar cobrir tota la pista la Ravaleta, i el projecte 
pujava a 618.016,38 €, dels quals Diputació i Generalitat 
finançaven 232.000 €, que pagarien per anualitats durant 
7 anys, des del 2009 al 2015.

La resta 386.016,38 €, quasi 400.000 €, els hauria de 
sufragar el poble de les Coves, o siga l’ajuntament.

L’ajuntament en 2008, va demanar canviar el projecte 
i rebaixar el cost, ja que pensàvem que el que  havia  
d’aportar este ajuntament, no era viable. Es presente una 
memòria valorada de canvi dels “toldos” de la ravaleta i 
millores en la mateixa per un total de 56.480,67 €.

En març de 2010 ens contestes que d’acord, però que 
sols ens subvencionaran 46.000 € dels 56.480,67 € del 
projecte, la resta la d’assumir l’ajuntament.
Entre el període en el que l’ajuntament demana el canvi 
del projecte i de la contestació de la Diputaci., la situació 
econòmica a nivell nacional es fa més complicada, 
i l’ajuntament s’ha proposat assolir un projecte més 
necessari per al benestar dels veïns i veïnes del poble, 
la construcció d’un gimnàs i dos aules polivalents a la 
part vella de l’escola, per lo qual decidim renunciar a esta 
subvenció i invertir els vora 11.000 € en l’escola si fan 
falta, a part dels 226.000 € del 2n Pla Estatal.

En la situació econòmica actual, serà difícil acceptar 
subvencions, si estes no subvencionen com a mínim 
el 90% del total del projecte, perquè el % que li toca 
assumir a l’ajuntament poc a poc va llastrant els contes 
cada vegada un poc més. 

Sotmessa la proposta a votació s’aprova per cinc vots a 
favor, del Sr. Alcalde i el grup JNP i quatre abstencions, 
del grup popular.

9é.- mOCIONS D’URGÈNCIA.-  Abans de passar al 
punt de precs i preguntes, i segons estableix l’article 91.4 
del Reglament d’Organització Funcionament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, el Sr. Alcalde pregunta si 
algú dels presents desitja sotmetre a la consideració del 
Ple, per raons d’urgència, algun assumpte no comprés 
en l’orde del dia 

No es presente ninguna..

10é.- INFORmES I DECRETS D’ALCALDIA.- S’adone 
al Ple dels següents decrets:

136 27/05/10 Concessió nínxols a Rosa Escobedo Villalonga
  i Antonia Trujillo.
137 28/05/10 Llicència obra menor exp. 56/2010
138 28/05/10 Adjudicació definitiva obra GIMNÀS MUNICIPAL
139 28/05/10 Modificació ICIO de llicència d’obra major 10/10 O.M.
140 03/06/10 Sol·licitud Veu. Diputació Activitats Culturals
141 07/06/10 Llicència obra menor exp. 58/2010
142 07/06/10 Admissió a tràmit reclamació patrimonial
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